

Technical Specifications

1. Manufactured from Alubond material, which is characterized by outstanding optical consistency, long life and easy to clean
2. The gate opens automatically by photoelectric sensor.
3. The gate closes automatically after 10 seconds.
4. The door is 100% safe as it is equipped with a highly efficient infrared protection system
5. Equipped with One solar panel that support fast charging, waterproof and not affected by weather conditions.
6. Equipped with a high-quality batteries with a capacity to run 600 operations.
7. The container works for more than 20 days in the absence of sunlight.
8. Equipped with a device to control batteries charging and maintain battery life.
9. Manufacturing flexibility, basket size and barrel capacity as desired by the customer
10. One year warranty.

المواصفات الفنية

1. تم تصنيعها من مادة Alubond ((الذي يمتاز بالتناسم البصري المتميز و بعمره الطويل و سهل التنظيف
2. الباب يفتح اليا بواسطة حساس كهروضوئي.
3. الأغلاق يتم بشكل تلقائي بعد 10 ثواني.
4. الباب امن 100% حيث انه مزود بنظام حماية عالي الكفاءة يعمل بالأشعة تحت الحمراء
5. مزودة بعدد واحد لوح طاقة شمسية تدعم الشحن السريع و مضادة للماء ولا تتاثر بالظروف الجوية.
6. مزودة بطاريات عالية الجودة بقدرة تشغيل 600 عملية تشغيل.
7. تم تصميم الحاوية لتعمل لمدة اكثر من 20 يوم في حال عدم وجود اشعة الشمس.
8. مزودة بجهاز للتحكم بشحن البطاريات و المحافظة على عمر البطارية.
9. امكانية التحكم في حجم السلة و سعة البرميل حسب رغبة العميل
10. ضمان سنة كاملة .

